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Verslag Algemene Ledenvergadering ECN   d.d. 
donderdag 11 april 2024       

     

Aanvang 19.30 – 21.30 uur Locatie: Rashuys.    

    

Aanwezig: O.G Groenewold, Robert Bolt, Susanne Ton, Ursula Cos, Fetse Hoogland, Sietze de  

Jong, Richard Ton, Huib de Langen, Jeroen Niezen, Reinier Bruil, Wim Stroetinga, Dick Bruin, 

Bart Bernson, Nelly Nieuwenhuijzen, Bert de Boer, Feiko van der  Velde, Ingrid Delleman,  

Gerrit Nijboer, Henk Schaddenhorst, Ada Laverman, Jan de Boer, Jan van Dijk, Klaas Dolsma,  

Caroline Warmerdam. Herman Cock.25 leden aanwezig  

  

Afmeldingen: Florence Wagter, Clemens Kester, Bouke van der Velde  

  

   

1. Opening en vaststellen agenda    

Herman Cock (secretaris)  opent de vergadering bij afwezigheid van een voorzitter. 

Immers Jeroen Niezen heeft in november 2023 aangegeven te willen stoppen als 

voorzitter per 1 januari 2024. Het bestuur is vervolgens op zoek gegaan naar een 

nieuwe kandidaat voorzitter. Die hebben we gevonden in de persoon van Robert Bolt. 

Het bestuur bedankt Jeroen Niezen nogmaals voor bewezen diensten en is verheugd 

dat hij als vrijwilliger actief blijft.  

In 2024 heeft bestuurslid Gerard Offringa gemeld te (om persoonlijke redenen) willen 

stoppen als bestuurslid van ECN. Ook voor hem zullen we op zoek gaan naar 

vervanging.  

Bestuurslid Martien Haasjes is vanwege lichte griep afwezig.   

Voorgesteld wordt agendapunten 4 en 6 als 1 agendapunt te bespreken.  Vergadering 

is verder akkoord met agenda.  

  

2. Voorstel benoeming nieuwe voorzitter de heer Robert Bolt  

Robert Bolt stelt zich aan de vergadering voor. Woonachtig in Peize. Net 

gepensioneerd. Ook nog actief als voorzitter gymnastiek vereniging DSTV in Peize. En 

zin om voor ECN aan de slag te gaan.  
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Het voorstel van het bestuur om Robert Bolt te benoemen als voorzitter van ECN  

wordt bij acclamatie aangenomen. Robert Bolt is de nieuwe voorzitter van ECN en 

neemt de (denkbeeldige) voorzittershamer over.  

  

3. Verslag ALV 30 november 2023.   

In verslag wordt gesproken over energieadviseurs dat moet zijn energiecoaches.   

Nelly Nieuwenhuizen geeft aan dat ze vorige ALV vergadering zich wel had afgemeld. 

Met deze aanpassingen wordt verslag ALV 30 november 2023 vastgesteld.   

  

Agendapunt 4 en 6: Stand van zaken HALO en Jaarstukken ECN 2023.  

Penningmeester Huib de Langen geeft aan dat we als bestuur voorstellen om de 

formele jaarstukken ECN 2023 in en ALV van juni formeel bespreken. Op dit moment 

liggen de stukken nog ter finale beoordeling bij de accountant.  

Huib geeft presentatie met de hoofdlijnen van zowel stand van zaken HALO alsmede 

de concept jaarstukken ECN 2023. Hoofdpunten uit presentatie en vragen vanuit de 

ALV.  

HALO.  

Inmiddels betaald aan schade herstel en beveiliging: € 94.000,-. Nog 

te verwachten kosten € 17.500,-.  

Hoe is dit betaald: vanuit overwinst HALO 2022 en stopzetten van voorgenomen 

ondersteuning Kledingbank en Voedselbank, en niet verder aangaan van 

verplichtingen voor nieuwe projecten zoals die in eerste instantie door ALV waren 

vastgesteld.  

Verder heeft ECN lening verstrekt aan HALO van € 25.000,-.  

Niet onvermeld moet blijven dat de vele vrijwilligers bij de reparatie van het park 

hebben geholpen. Dat heeft veel kosten gescheeld.  

Verder wordt vermeld dat we van de NAM een bijdrage van max € 50.000,- toegezegd  

hebben gekregen om de kosten van beveiliging te dekken. We zijn nog aan 

onderzoeken op welke  wijze we deze bijdrage zo optimaal mogelijk kunnen 

benutten.  

Er wordt gevraagd naar stand van zaken met betrekking tot beveiliging. Klaas Dolsma 

geeft aan dat dieven steeds professioneler worden. We hebben het park voor dit 

moment zo optimaal mogelijk beveiligd. Dieven hebben nu echt veel meer tijd nodig 

om de kabels te stelen.  

Verzekeraars stellen steeds meer eisen qua beveiliging. Verplichte minimaal 

responstijd, fysieke investering in omgeving zoals brede sloten. Wellicht dat we met 

bijdrage van de NAM  toch nog iets met camera’s en beveiligingsbedrijf  kunnen 

doen. Zoeken we nog nader uit.  

We zijn nu wel in de surveillance ronde van de NAM-locatie opgenomen.   

Wij proberen in de ALV van 20 juni met een voorstel te komen.  
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Huib toont concept rekening HALO.  

Voorziening getroffen van € 99K.  Lichte winst.  

  

Concept jaarcijfers 2023 ECN.  

Gesplitst op verzoek ALV met apart ECN en apart Energiek buurten (EB)  (project 

bureau met gemeente) Cijfers EB moeten we apart verantwoorden aan gemeente.  

ECN licht verlies vanwege betaling € 18.000,- aan kleding- en voedselbank.  

ECN is gezonde corporatie. HALO vergt nog aantal besluiten ALV in juni.  

Vraag ; achtergestelde lening aan HALO door de leden kunnen we die niet uitstellen?   

Huib de Langen; idee nemen we mee.    

 Opgemerkt wordt dat het bestuur  snel moet kunnen acteren en achteraf kan 

rapporteren aan de ALV.   

Vergadering geeft bestuur mandaat om naar bevind van zaken te handelen.  

Mandaat aan bestuur om die maatregelen te nemen binnen de financiële kaders 

zoals gesteld. ALV akkoord.  

  

5. Zuidvelde    

Richard Ton geeft aan dat er een gesprek met gemeente heeft plaats gevonden met 

delegatie van bestuur ECN . Er is aangegeven dat we als ECN weinig vertrouwen in 

samenwerking met de 2 ontwikkelaars Chint Solar en TP Solar hebben. We krijgen 

geen inzicht in anterieure overeenkomsten. Gemeente gaat hierover verder met ons 

in gesprek.  

Wij streven zelf naar 50% lokale eigendom maar dat uitgangspunt staat zwaar onder 

druk vanuit ontwikkelaars.   

Vergunning is afgegeven onder voorbehoud vergunning van de provincie voor natuur 

vergunning.  

De KEI is ook in gesprek geweest met wethouder Ipema over oa lokaal eigendom. 

Wethouder gaf aan dat ze dat ook zelf graag wil. Wethouder heeft gezegd dat zij 

verwacht dat natuurvergunning van de provincie  wel gaat komen.   

Klaas er is nog geen SDE beschikking. Dat is bijv ook info die we niet krijgen van de 

ontwikkelaars.  

Zou je alvast panelen gaan kopen omdat de prijs laag is?  Richard: daar is geen budget 

voor.  

Ontwikkeling van project doen de ontwikkelaars in deze fase. Die hele opzet gebeurt 

door de ontwikkelaars. Wij moet alleen zelf zorgen dat we 50% financieel bijdragen.  

Businesscase is 15 jaar ivm SDE subsidie voor die periode.  

Aansluiting stroom Zuidvelde is gereserveerd bij station Zeijerveld.  

Hoe zit het dan risico bij Zuidvelde (denk aan HALO).  

Klaas we hebben  veel geleerd van HALO oa mbt risico’s ; we willen dus vooraf veel 

meer zekerheid vragen.  

Klaas beveiligingskosten zitten dus ook in nieuwe businesscase .  
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Moet wel exploitabel zijn; Robert we gaan wel expertise inhuren. Daarvoor gaan we 

ook een lening aanvragen bij Energie van Ons; met dat vrijkomende budget kunnen 

we externe deskundigheid betalen.   

Gevraagd wordt of de gemeente kan helpen bij  financiering  bijvoorbeeld dmv 

garantstelling.  

Klaas onze gemeente is echt wel welwillend.  

Stand van zaken wordt voor kennisgeving aangenomen.  

  

7. Toekomst, structuur  en visie ECN Robert; Martien zou dit 

toelichten.    

Huib: we gaan werken met werkgroepen willen en er zijn al deelnemers. Daar gaan 

we mee verder. Als bestuur gaan we dit oppakken.     

  

8. Rondvraag  

Hoeveel woningen  zijn van het gas af? Dit wordt  in de werkgroep Monitoring 

opgepakt. Als onderdeel data werkgroep. Is onderdeel van meer algemene vragen 

van ALV wat levert ons werk eigenlijk op.  

Website; compliment voor de nieuwe website maar er staat nog oud nieuws op mbt 

subsidie warmtepompen van 2021. Ook zou er info op de website opgenomen 

kunnen worden over  over subsidie vanuit Nij Begun. Richard we krijgen daar veel 

vragen over.. Loket pas open 1e kw 2025.  

Doen we iets met warmtenet? Gemeente doet onderzoek daarna.  

  

Voorzitter Robert Bolt sluit de om 20.50 uur en bedankt de leden voor hun 

aanwezigheid en inbreng.  

  

  

actiepunten.  

1. Aanwending bijdrage NAM  uitwerken bijv toch aanschaf camera’s  

2. Werkgroepen instellen incl opdracht  

    

Na de AlV geeft Caroline Warmerdam een presentatie over de nieuwe   

Energiecoöperatie  Veenhuizen onder de mooie naam “Koloniekracht”  

Caroline aanleiding was onderzoek provincie over duurzaamheidsopgave Veenhuizen 

in hun bijzonder bij de oorspronkelijke koloniehuizen.  

Wat kan worden verduurzaamd.  Per type monument onderzocht wat mogelijk is.  

We willen terug naar elan van zelfvoorzienendheid.  

We alles zelf financieren. Subsidie binnen.  

We hebben 1 lid die een dak beschikbaar stelt. Aansluiting Liander duurt lang. Net 

zit vol tot begin 2025 qua aansluiting.  

Dus nu rare start.  
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Duurzaamheidsboek van de provincie biedt veel aanknopingspunten. Nieuwe 

rentmeester zoekt ook samenwerking.  

 Nu 1 jaar na de start nog steeds aan het uitvinden wat we zijn en gaan en willen 

doen.  

Keuze om los van ECN te doen omdat dat het eigengereide mensen zijn , die dingen 

zelf doen.  

Bij voorkeur door, met en van inwoners. Dat is ook kracht.  

Willen wel samenwerken met ECN, bijv bij opleiden energiecoaches.  

Nieuw idee is energie uit de Kolonievaart aan het onderzoeken.  

Ik kom graag een keer weer terug.  

Caroline wordt bedankt voor interessante presentatie.  

  

  

  

  

    

  

   

  


